
 
 

Προς το Προεδρείο της Βουλής των Ελλήνων  

 

ΑΝΑΦΟΡΑ 

Για τον κ. Υπουργό Υποδομών και Μεταφορών 

 

Θέμα: «Δελτίο τύπου Πανελληνίου Συλλόγου Αερολιμενικών για την πλημμελή 

εφαρμογής πολιτικών ασφαλείας στο χώρο των αερομεταφορών» 

 

Ο Βουλευτής ν. Ηρακλείου ΣΥ.ΡΙΖ.Α - Προοδευτική Συμμαχία Μαμουλάκης Χαράλαμπος, 

καταθέτει ως αναφορά την επιστολή του Πανελλήνιου Συλλόγου Αερολιμενικών με την οποία 

καταγγέλλει την πλημμελή εφαρμογή πολιτικών ασφαλείας στο χώρο των αερομεταφορών. Πιο 

συγκεκριμένα, ο Σύλλογος σημειώνει ότι ο πρώην Υπουργός κ. Καραμανλής κατάργησε όλες τις 

Αεροπορικές Αρχές σε όλα τα ελληνικά αεροδρόμια, δηλαδή τα όργανα του κράτους που θα 

έλεγχαν την εφαρμογή των κανόνων ασφαλείας στα αεροδρόμια και της εθνικής και ευρωπαϊκής 

αεροπορικής νομοθεσίας, παρά την έντονη αντίδραση της αντιπολίτευσης και του Πανελληνίου 

Συλλόγου Αερολιμενικών. Στην επιστολή τονίζεται ότι η συγκεκριμένη απουσία κρατικού 

ελεγκτικού μηχανισμού στα αεροδρόμια η οποία είναι αντίθετη με την ασφάλεια του πολίτη, των 

αερομεταφορών και γενικότερα του δημοσίου συμφέροντος έχει οδηγήσει σε πλείστα συμβάντα 

στα αεροδρόμια. Ο Σύλλογος καταγγέλλει στην επιστολή ότι ο κ. Καραμανλής δεν δέχθηκε καμία 

συνάντηση με τα μέλη του τα τελευταία 4 χρόνια και τονίζει ότι είναι κατεπείγουσας σημασίας το 

έργο της ΑΠΑ να γίνει ουσιαστικό με την επέκταση της εποπτείας της εντός των αεροδρομίων και 

όχι εξ αποστάσεως από ένα γραφείο στην Αθήνα.  

Επισυνάπτεται η επιστολή. 

Παρακαλούμε για την απάντηση και τις δικές σας ενέργειες. 

Αθήνα, 9 Μαρτίου 2023 

Ο καταθέτων Βουλευτής 

Μαμουλάκης Χάρης 

 

 

 

 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ
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https://www.ethnos.gr/greece/article/242330/sosapoaerolimenikoysposoier
eynesatyxhmatonapothnathhnaferneikathysterhseiskaiapoleiaproanakritikoy
ylikoytikataggelloyn,  
https://www.avgi.gr/arheio/365949 exofreniko-na-katargeitai-i-kratiki-
epopteia-sta-
aerodromia?fbclid=IwAR1TtiF06in02XM9YsGUdgmPN AgaPdyzIJupwbG3eyT

VeO2OP8bn0p8bs, 
https://www.traveldailynews.gr/aerometafores/antithetoi-oi-aerolimenikoi-
sto-nomoschedio-gia-tin-archi-politikis-aeroporias-miloyn-gia-apergia/) 
 

4. Έχουν γίνει συναντήσεις για Ενημέρωση όλων των Κομμάτων της Βουλής 
αποτέλεσμα των οποίων είναι 18 Ερωτήσεις κατατιθέμενες στη Βουλή των 
Ελλήνων από όλα τα κόμματα της Αντιπολίτευσης (ΣΥΡΙΖΑ, ΠΑΣΟΚ, ΚΚΕ, 
ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΛΥΣΗ, ΜεΡΑ25). Πολλές απαντήσεις δεν δόθηκαν και όποια 
απαντήθηκε, ήταν κυρίως στο πνεύμα που ταιριάζει σε μια ανύπαρκτη, 
απομακρυσμένη εποπτεία στα αεροδρόμια του τύπου «…ρωτήσαμε τον 
Ιδιώτη Διαχειριστή του Αερολιμένα και μας ανέφερε ότι τηρήθηκαν οι 
προβλεπόμενες διαδικασίες αλλά…».  Λες και θα παραδεχόταν ποτέ ο Ιδιώτης 
τις ευθύνες του… Εποπτεία, όχι Αστεία…  

5. Δύο Παρεμβάσεις επί Νομοθετημάτων στη Βουλή (π.χ. 
https://www.youtube.com/watch?v=p Uyga7BreI),  
(https://www.youtube.com/watch?v=tobmIxGfcAc) 
 

6. Συνεντεύξεις σε Τηλεοπτικούς και Ραδιοφωνικούς Σταθμούς (π,χ. 
https://www.youtube.com/watch?v=UeSMvGUGdfM, 
https://www.youtube.com/watch?v= SuT2X6uWYI, 
https://www.youtube.com/watch?v=uA81eqEXCeE) 

 

Αυτό που δεν έχει γίνει βέβαια τα τελευταία 4 χρόνια είναι συνάντηση με τον 
Υπουργό κο Καραμανλή. Δεν δέχτηκε ποτέ να συζητήσουμε, παρόλο που είμαστε το 
εξειδικευμένο προσωπικό για την ασφάλεια αεροδρομίων και πτήσεων. Δεν τον 
απασχολούσαν καθόλου τα ζητήματα ασφάλειας των αερολιμένων; Ήταν όλα έτοιμα 
και προσχεδιασμένα και τόσο καλά φτιαγμένα που δεν επιδέχονταν βελτίωση. Ο 
Ιδιώτης πρέπει να δρα ανεξέλεγκτα, χωρίς υποχρεώσεις. Θυμίζει κάτι αυτή η τακτική; 
 

Πέρα λοιπόν από συντετριμμένοι, είμαστε και εξοργισμένοι με όσα ακούγονται και 
γράφονται. Διαπιστώνουμε ομοιότητες σε όλα τα επίπεδα. Έχει γίνει κατανοητό πόσο 
επικίνδυνα μπορεί να γίνουν τα πράγματα, αν όλα αφεθούν στην τύχη τους  ή ακόμα; 

Το μοντέλο Καραμανλή, μιας πολύ περιορισμένης «αθηνοκεντρικής δομής» της 
Αρχής Πολιτικής Αεροπορίας (ΑΠΑ), αντί για το μοντέλο ενός αποκεντρωμένου 
πραγματικού συστήματος ελέγχου, είναι αποδεδειγμένα αποτυχημένο. Στις 
περισσότερες χώρες της ΕΕ, οι οποίες σημειωτέων δεν έχουν το νησιωτικό χαρακτήρα 
της Ελλάδας, έχουν θεσπιστεί οι απαραίτητες περιφερειακές εποπτικές μονάδες  
εντός των αερολιμένων. Ξέρουμε κάτι που δεν ξέρουν; 
 



  Είναι κατεπείγουσας σημασίας  το έργο της  ΑΠΑ  να γίνει ουσιαστικό με την  
επέκταση της εποπτείας της εντός των αεροδρομίων και όχι εξ αποστάσεως.  Οι 
Κρατικές Αεροπορικές Αρχές των αεροδρομίων είναι ουσιώδες τμήμα της, χωρίς 
αυτό δεν νοείται πραγματική εποπτεία. Αν θέλουμε επιτέλους να μιλάμε σοβαρά 
για πολιτική ασφάλειας στις μεταφορές, πρέπει να αναθεωρηθεί άμεσα η δομή της 
ΑΠΑ. Η πραγματικότητα  δεν  περιμένει. 
 

 Η χαλαρή απομακρυσμένη και ανεπαρκώς στελεχωμένη εποπτεία δεν είναι 

υπεύθυνος τρόπος σκέψης και σε καμία περίπτωση δεν θα ωφελήσει κράτος-

πολίτες-εταιρίες. Αν έχουμε συμβάντα ασφαλείας στα αεροδρόμια, η ζημιά θα 

είναι ανυπολόγιστη, όχι μόνο για τις αερομεταφορές της χώρας μας αλλά και για 

την ήδη εύθραυστη οικονομία μας και δεν αποσβένεται εύκολα. Πόσο μάλλον, εάν 

τα συμβάντα είναι και θανατηφόρα… 

 

 

 
Για το 

Διοικητικό  Συμβούλιο 

 

 

Ο Πρόεδρος                                        Ο  Γενικός Γραμματέας 

 

 

           Εμμανουήλ Καμηλάκης                                     Δημήτρης Γάκης 

 

 

 




